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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mitó7 gyorsvonat a gyorsvonat? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Molnár Csaba
Közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhe z

Tisztelt Miniszter Úr!

A MÁV internetes menetrend-tudakozójában a Pécs-Budapest viszonylatban közlekedő
járatokra vonatkozó furcsaságokra hívnám fel szíves figyelmét . Egyrészt a Pécs-Budapes t
útvonalon a 8802 . sz. gyorsvonatra szóló jegy drágább, mint az íntercityre szóló . Ez felettébb
furcsa, elvégre az intercity elviekben magasabb szint ű szolgáltatást nyújt, mint a gyorsvonat .
További furcsaság, hogy a 258 . sz. intercity járat nem helyjegy, pusztán pótjegy-köteles .

A fentiek szellemében kérdezem miniszter úrtól : hogyan lehet olcsóbb az intercityr e
szóló jegy, mint a gyorsvonatra szóló? Kérdezem továbbá miniszter urat : elképzelhető , hogy a
258. sz. járatra, vagy akár más intercity járatokra állójegyet is értékesítenek ?

Várom válaszát !

Budapest, 2008 . december 19 .

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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